
ProtokółNr ' ]'0")

z posiedzenia Komisji Budżetów i Finansów Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią odbytego w
dniu 20.12.2021 r. w Nakle nad Notecią pod przewodnictwem Ewy Haberskiej. Posiedzenie
rozpoczęto o godz.09.00, zakończono o godz. 13.00.

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu wg listy obecności:

1. Ewa Haberska

2. Katarzyna Borzych -Kubacka

3. Monika Młynarczyk

4. Jan Marciniak

5. Jolanta Tadych

Członkowie Komisji nieobecni usprawiedliwieni:

1.

2.

3.

4.

Członkowie nieobecni nieusprawiedliwieni:

1.

2.

3.

Spoza składu Komisji w posiedzeniu wzięli udział: (nazwisko, imię, stanowisko, kogo
reprezentuje):

1. Tomasz Angielczyk -skarbnik MiG Nakło nad Notecią

2. Piotr Kalamon -zastępca burmistrza MiG Nakło nad Notecią

3. Piotr Rugowski -Pełnomocnik Burmistrza ds. Profilaktyki i Przeciwdziałania Uzależnieniom

4. Anna Biniakowska -Dyrektor ZOOiR

5. Waldemar Nowak-Kierownik ZID

6. Kamila Radzka -Januszewska -Główny specjalista Referatu Rozwoju Lokalnego



7. Antonii Żygowski - Przewodniczący Komisji Skarg ,Wniosków i Petycji

Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie quorum:

Stwierdzono kworum

Omawiane tematy posiedzenia:

Podczas posiedzenia komisja zapoznała się z uchwałą w sprawie uchwalenia Wieloletniej

Prognozy Finansowej Gminy Nakło nad Notecią. Dyskutowano na temat uchwały dotyczącej

uchwalenia budżetu Gminy Nakło nad Notecią na 2022 r. Zapoznano się ze zmianami do

budżetu Gminy Nakło nad Notecią na rok 2021 r. Zapoznano się z uchwała dotyczącą ustalenia

wykazu niezrealizowanych kwot wydatków zamieszczonych w budżecie Gminy Nakło nad

Notecią, które nie wygasają z upływem roku budżetowego. Zapoznano się z uchwałą w sprawie

przyjęcia długości okresu stosowanego w latach 2022-2025 do wyliczenia relacji ,o której mowa

w art.243 ust 1 ustawy o finansach publicznych.

Dyskutowano na temat Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Nakło nad Notecią na 2022 rok wraz z

Preliminarzem Wydatków. Dyskutowano na temat uchwały dotyczącej szczegółowych zasad ,

trybu przyznawania oraz rodzajów i wyrskości nagród i wyróżnień dla osób fizycznych za

osiągnięte wyniki sportowe oraz osiągnięcia w działalności sportowej.

Zapoznano się z projektami, które gmina będzie realizowała ,,Czas na zmiany", oraz z projektem

objętego grantem ,,Rozwój lokalny w naszych rękach" dofinansowany z EFS.

Zapoznano się z uchwała dotyczącą pomników przyrody na terenie gminy Nakło nad Notecią.

Zapoznano się z uchwałą w sprawie zasad i trybu postępowania przy udzielaniu dotacji celowej

na realizację zadań z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej oraz kryteriów wyboru

inwestycji do finansowania. Dyskutowano na temat zmianach przepisów dotyczących

przyłączania się do sieci gazowej.

Zapoznano się z petycją dotyczącą zmiany plany zagospodarowania przestrzennego w obrębie

ulic Poziomkowej, Malinowej i Jagodowej w Paterku. Komisja przychyla się do stanowiska

komisji Skarg Wniosków Petycji zawartej w uchwale.

Komisja zapoznała się z wnioskiem mieszkańców ul. Długiej w Nakle nad Notecią. Komisja

przychyla się do ich stanowiska dotyczącego zmiany organizacji ruchu i wprowadzenia zakazu

wjazdu pojazdów w ulicę Długą od strony Paterka z wyłączeniem małej komunikacji miejskiej i

służb komunalnych.



Zapoznano się z raportem z wykonania programu ochrony środowiska. Komisja nie wnosi uwag

do raportu.

Przyjęte sprawozdania z realizacji wniosków Komisji:

Wnioski wysunięte przez Komisję:

Członkowie komisji wyraźają negatywną opinię dotyczącą nierozsądnej naszym zdaniem
organizacji ruchu w kwestii wprowadzeniu zakazu wjazdu z ul. Dąbrowskiego w ul. Powstańców
Wielkopolskich. Wobec powyższego wnioskujemy o przywrócenie wjazdu jak było przed
reorganizacją .Przekonani jesteśmy , że spowoduje to płynniejszy ruch na ul. Jackowskiego oraz
na skrzyżowaniu ul .Krzywoustego i ul. Gimnazjalnej.

Komisja wnioskuje o wyegzekwowanie od właścicieli prywatnych nieruchomości aby sprzątali
chodniki przed swoimi posesjami zwłaszcza w centrum miasta przy markecie ,,Polo"i nowo
otwartym sklepie monopolowym naprzeciwko szkoły ,,Żeglugi" .

Komisja wnioskuje o usunięcie znaku STOP i znaku z pierwszeństwa przejazdu z ul. Jackowskiego
uważamy znacznie upłynni to ruch a pojazdy uprzywilejowane i tak mają pierwszeństwo
przejazdu.

Opinie wydane przez Komisj?ę:

Na tym protokół zakończono i podpisano (miejscowość i data) Nakło nad Notecią 20.12.2021 r.

Przewodniczący Komisji:

Ewa Haberska

Protokolant:

Monika Młynarczyk

Wykaz dokumentacji protokołu:


